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        اقتصاد کیش -  معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان با تاکید بر تلاش همه دستگاه ها مبنی بر کاهش آسیب های اجتماعی ، 
گفت: ایجاد اشتغال پایدار نقش بسزایی در کاهش این آسیب ها دارد و دستگاه های مسوول باید در همین راستا برنامه ریزی داشته باشند.

   اقتصاد کیش-  رییس کل سازمان خصوصی سازی با بیان اینکه حراج هلدینگ 
پتروشیمی خلیج فارس لغو شد، گفت: اما در عین حال برای بررسی نحوه واگذاری 
و شیوه ارزش گذاری، نحوه واگذاری سهام این شرکت دوباره در هیأت واگذاری 

بررسی می شود. 
حسین قربان زاده در پاسخ به اینکه هنوز ۸ درصد از سهام دولت در بانک صادرات، 
۱۰ درصــد بانک ملــت، ۱۱ درصد بانک تجارت، ۱۲ درصد ملی مس، ۱۷ درصد 
فولاد، ۵ درصد ایران خودرو و ۱۷ درصد در سایپا باقی مانده است، چه برنامه ای برای 
واگذاری این سهام دولت دارید، گفت: گرچه در سایت سازمان خصوصی سازی 
اعلام شــده است که باید باقیمانده سهام دولت در این شرکت ها طی سال جاری 
واگذار شــود، اما بخش عمده این شرکت ها سهام شان در وثیقه تسهیلات بانکی 

است، بنابراین قابلیت واگذاری ندارد.
وی این را هم گفت: البته به جز ســهام بانک ها که آزاد است،  شرکتهای ملی مس، 
فولادمبارکه، سایپا و ایران خودرو کل سهام شان توسط وزارتخانه های مربوطه در 
شرکت های مادرتخصصی مانند ایدرو و ایمیدرو در وثیقه تسهیلات بانک قرار دارد 

و بنابراین امکان واگذاری ندارند.
قربان زاده در توضیح بیشتر گفت: برای واگذاری سهام دولت در بانکها رایزنی می کنیم 
که به شــیوه ای واگذار شود که صرفه و صلاح دولت و منافع خزانه رعایت شود، 
چون این آخرین سهام باقیمانده دولت در بانکها و سهام طلایی یا اصطلاحا گلدن 

شیر هستند که باید به گونه ای واگذار شوند که حداکثر انتفاع خزانه رعایت شود.
قربان زاده در پاسخ به اینکه باقیمانده سهام دولت در این بانکها مدیریتی نیست، گفت: 
گرچه این سهام بلوک مدیریتی نیست، اما بستگی دارد که چه کسی این سهام را بخرد. 
ممکن است خریدار بعد از خرید این سهام بتواند کل بانک یادشده را مدیریت کند 
و سهام کنترلی بانک را به دست آورد، بنابراین در مورد بانکها حساسیت وجود دارد 
و باید این تدبیر صورت گیرد. بنابراین در وزارت اقتصاد جلساتی برگزار می شود 

که این تدبیر در مورد سهام بانکها حتماً رعایت شود.
رییس کل سازمان خصوصی سازی در مورد اینکه آیا هنوز به نتیجه ای برای نحوه 
واگذاری سهام بانکها از جمله واگذاری خرد نرسیده اید، گفت: عرضه سهام دولت 
به صورت خرد بعید است، چون این سهام طلایی است و باید در مورد اینکه چگونه 

عرضه شود، تدبیری انجام دهیم و هنوز به نتیجه نرسیده ایم. 
قربان زاده در مورد اینکه آیا واگذاری سهام پتروشیمی خلیج فارس کلاً منتفی شد، 
گفت: نه، این واگذاری کلاً منتفی نشده، بلکه برای بررسی در هیأت واگذاری دوباره 
بررسی می شود، چون با روشی که انجام شد، یک متقاضی برای این سهام داشتیم، 
باید حتماً در مورد ارزش گذاری این سهام تجدیدنظر شود و بعد از آن شاید امکان 

عرضه مجدد فراهم شود.
رییس کل ســازمان خصوصی سازی در پاســخ به اینکه آیا برای واگذاری سهام 
پتروشــیمی خلیج فارس باید حداقل دو متقاضی باشد که رقابت صورت گیرد، 
گفت: بایدی وجود ندارد، چون رقابت برای این است که انتفاع خزانه از این واگذاری 
حداکثر شود و با پیش بینی حداقل دو رقیب که برای عرضه وجود داشت، پیش رفتیم، 
اما به شکلی که سهامدار عمده فعلی در یک طرف کنسرسیوم قرار گرفت و متقاضی 
دوم شرکت نکرد یا منصرف شد، بنابراین باید هیأت واگذاری حتماً تجدیدنظر کند.
وی این را هم اضافه کرده  که در مورد نحوه عرضه، ممکن اســت بلوک ســهام 
پتروشیمی خلیج فارس تفکیک شود و یا ممکن است ارزشگذاری آن تغییر کند؛ به 

هر حال هیأت واگذاری در این زمینه تصمیم گیر خواهد بود.
قربان زاده در مورد اینکه چه وقت واگذاری پتروشــیمی خلیج فارس را به هیأت 
واگذاری می برید، گفت: دوشنبه های هر هفته جلسه هیأت واگذاری برگزار می شود، 
تلاش می کنیم، اعضا را هماهنگ کنیم. یا در هفته جاری یا در هفته آینده خواهد بود.
رییس کل ســازمان خصوصی سازی در مورد اینکه برخی از شرکت هایی که قبلًا 
واگذار شده بود، دوباره به دولت برگشت مانند هفت تپه و هپکو چه می شوند، گفت: 
هر کدام از این شــرکت ها یک داستان خاص خودش را دارد. این شرکت ها که به 
دولت برگشتند، دوباره در لیست واگذاری قرار دارند، البته هپکو را در قبال رد دیون 
دولت به تأمین اجتماعی واگذار کردیم؛ یعنی در واقع هپکو تمام شده است. ممکن 
است درصد خیلی کمی از سهام دولت مانده باشد، اما بخش عمده آن به سازمان 

تأمین اجتماعی واگذار شده است. 
قربان زاده این را هم گفت: شرکت کشت و صنعت هفت تپه هم به شرکت توسعه 
نیشکر و صنایع جانبی به صورت پیمان مدیریتی واگذار شده، ولی احتمالاً بعد از 
بررسی موفقیت شیوه پیمان مدیریتی، مالکیت این شرکت هم واگذار شود؛ یعنی باید 

ابتدا عملکرد پیمان مدیریتی را ببینیم و بعد از آن مالکیت واگذار شود.

رییس سازمان خصوصی سازی؛ 

واگذاری سهام هلدینگ خلیج فارس 
دوباره بررسی می  شود 

اقتصاد کیش -     مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان حمایت از کانون های 
فرهنگی هنری مساجد را یکی از اولویت های این اداره کل دانست و گفت: کانون 

های مساجد استان در ۲ بعُد آموزشی و هنری تقویت می شوند.
اسمعیل جهانگیری در دیدار با حجت الاسلام احمد پهلوانی مدیر ستاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی هنری هرمزگان، ضمن قدردانی از عملکرد این ستاد در توسعه 
کمی و کیفی کانون های مساجد افزود: کانون های فرهنگی هنری مساجد از جایگاه 

ویژه و ممتازی برخوردارند.
وی در ادامه از کنگره بین المللی امام سجاد)ع( به عنوان کاری ارزشمند و فاخر در 
هرمزگان یاد کرد و بیان داشت: این رخداد مهم فرهنگی و معنوی، آبروی استان و 

حتی کشور به شمار می رود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان در پایان ابرازداشت: خود پرورش یافته 
مسجد هستم و آشنایی کاملی با فعالیت های کانون های فرهنگی هنری در مساجد 
دارم. مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری هرمزگان نیز گزارشی از روند 
فعالیت های این ستاد ارائه کرد و گفت: در حال حاضر یکهزار و ۵۴ کانون با ۱۳۰ 

هزار عضو در استان فعالیت دارند.
حجت الاسلام احمد پهلوانی افزود: در مدت سه سال اخیر اساسنامه ستاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی هنری مساجد به تصویب رسید و این مجموعه دارای ساختار 

و هویت شده است.
وی با اشاره به اینکه ۷۰ درصد کانون های فرهنگی هنری مساجد هرمزگان، روستایی 
هستند، عنوان کرد: از سه سال پیش طرح ملی »فهما« در سطح کانون های مساجد 
شروع شده و کانون ها علاوه بر ثبت نام در سامانه بچه های مسجد، اقدام به ثبت 

اعضا و فعالیت های خود در رواق های ۱۲ گانه کرده اند.
مدیر ستاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری هرمزگان اظهارداشت: کانون های 
فرهنگی هنری مساجد استان در رشته های فیلم مستند، سرود، نمایش، هنرهای 
تجسمی آثار فاخری را در قالب طرح ملی فهما در سامانه بچه های مسجد بارگذاری 

کرده اند

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان هرمزگان :

کانون های مساجد هرمزگان در بُعد 
ایجاد اشتغال پایدار نقش بسزایی در کاهش آموزشی و هنری تقویت می شوند

آسیب های اجتماعی دارد

علی رئوفی در نشست ستاد ساماندهی متکدیان، اظهار 
داشــت: انجام به موقع تکالیف ابلاغی به دستگاه های 
اجرایی در زمینه ساماندهی متکدیان، نقش بسزایی در 

کاهش پدیده تکدی گری در جامعه دارد.

وی بیان داشــت: اشتغال مناسب افراد نقش مهمی در 
جلوگیــری از بروز پدیده تکدی گری دارد و ضروری 
است از همه ظرفیت ها برای تقویت اشتغال و تولید در 
جامعه در راستای کاهش آسیب های اجتماعی همچون 

پدیده تکدی گری استفاده شود.
رئوفی تصریح کرد: اعطاء تسهیلات مناسب به متکدیان 
دارای شــرایط با هدف ایجاد اشتغال پایدار برای آنها در 
کاهش آسیب ها و پدیده تکدی گری راهگشا خواهد 

بود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
ساماندهی اتباع غیرمجاز خارجی را نیز در کاهش پدیده 

تکدی گری بسیار مهم و مؤثر دانست.
رئوفی تاکید کرد: لازم اســت طرح های نظارتی برای 
ساماندهی متکدیان با توجه به مهاجرپذیر بودن هرمزگان 

به صورت مستمر در این استان ادامه یابد.
طبق مصوبه شورای عالی اداری در سال ۱۳۷۸ حدود ۱۱ 
دستگاه مختلف در حوزه ساماندهی متکدیان به عنوان 
مســئول معرفی شده اســت که از جمله این دستگاه ها 
می توان به کمیته امداد امام خمینی )ره(، بهزیستی، نیروی 
انتظامی، دادگستری استان ها، اداره کار و امور اجتماعی، 
شهرداری، استانداری، فرمانداری، وزارت کشور و صدا 

و سیما اشاره کرد.

معاون سیاسی استانداری هرمزگان:

   اقتصاد کیش-   رییس کل دادگستری 
استان هرمزگان گفت: در کمتر از یک هفته 
پس با اجرای دستورالعمل مدیریت ارجاع 
لحظه ای و آنلاین پرونده ها در دادگستری 
این استان، موجودی کارتابل پرونده های 
ارجاعی در مراجع قضایی و شــوراهای 

حل اختلاف صفر شده است.
مجتبــی قهرمانی با اعــلام این خبر به 
رســانه ها افزود: در راستای اجرای مفاد 
ســند تحول قضایی و با عنایت به تاکید 
رییس قوه قضاییه مبنی بر جلوگیری از 
نگهداشت دادخواست ها و شکوائیه ها، دستورالعملی تحت عنوان »ارجاع لحظه 
ای و آنلاین پرونده ها« در دستگاه قضایی هرمزگان صادر شد و براساس آن قضات 
ویژه ارجاع در تمامی مراجع قضایی تعیین شدند که وظیفه مطالعه و تصمیم گیری 
در خصوص ارجاع پرونده ها، شکوائیه ها و دادخواست ها را عهده دار می باشند.

وی تصریح کرد: با اجرای این دستورالعمل، تمامی ارجاع ها به صورت لحظه ای 
و آنلاین صورت می گیرد و علاوه بر خودداری از هرگونه نگهداشت ارجاع برای 
اول ماه بعد و تقسیم پرونده ها در طول ایام ماه، در صورت امکان، در خارج از وقت 
اداری نیز کارتابل ها بررسی و صفر می شوند که با توجه به آمار ارائه شده از سوی 
معاونت آمار و فناوری اطلاعات دادگستری استان هرمزگان، این هدف در کمتر از 

یک هفته محقق شده است.
رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان در ۲۷ دیماه ۱۴۰۰ از اجرای دستورالعمل 
مدیریت ارجاع لحظه ای و آنلاین پرونده ها در مراجع قضایی این استان خبر داد و 
هدف از آن را جلوگیری از انباشت پرونده ها، سرعت بخشی در فرآیند دادرسی، 
ارتقای کیفیت رسیدگی ها، اتقان آراء، جلب رضایت مندی مراجعان و کاهش حجم 

کار قضات و کارکنان اداری عنوان کرد.

رییس کل دادگستری استان هرمزگان :

موجودی کارتابل پرونده های ارجاعی
 در دادگستری هرمزگان صفر شد

   اقتصاد کیش-   معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دستی هرمزگان گفت: یک قطعه سنگ قبر ۳۰۰ ساله پس از بارندگی های 

اخیر درمیناب کشف شد.
عباس نوروزی در این خصوص به رسانه ها اعلام کرد: سنگ قبر یادشده توسط مردم 
محلی کشف و از طریق شورای روستا به پلیس امنیت تحویل شده و اکنون در اختیار 
اداره میراث فرهنگی میناب قرار گرفته است. وی ادامه داد: بر اساس نوشته های روی 
این سنگ قبر، به نظر می رسد متعلق به دوره صفویه باشد و کارشناسان میراث فرهنگی 
برای بررسی بیشتر و کارشناسی تکمیلی به منطقه اعزام شده اند. وی اضافه کرد: این 

تخته سنگ به زودی به موزه مردم شناسی خلیج فارس بندرعباس منتقل می شود

یک قطعه سنگ قبر ۳۰۰ ساله 
   اقتصاد کیش-   مدیرعامل ســازمان مدیریت صنعتی گفت: در ارزیابی ۱۰۰ در میناب کشف شد

شرکت برتر کشور، صنایع پتروشیمی خلیج فارس رتبه نخست، بانک ملت رتبه 
دوم و فولاد مبارکه اصفهان رتبه سوم را کسب کردند.

ابوالفضل کیانی بختیاری در بیست و چهارمین همایش رتبه بندی شرکت های برتر 
ایران افزود: یکی از اهداف مهم رتبه بندی شــرکت های برتر، تولید اطلاعات در 
مورد بنگاه های اقتصادی کشور و شفاف سازی فضای کسب و کار است و نتایج 

این رتبه بندی به برنامه ریزی اقتصادی در کشور کمک می کند.
 وی گفت: ۳۲ شــاخص برای ارزیابی داریم که شــاخص میزان فروش و درآمد 
اصلی ترین شاخص ارزیابی شرکت ها در رتبه بندی است، همچنین شاخص هایی 
نظیر بهره وری، صادرات، نقدینگی، بدهی و یا نوآوری از دیگر شــاخص های 

ارزیابی شرکت ها است.
 کیانی افزود: اهمیت دیگر این رتبه بندی کمک به شرکت ها در توسعه برند ملی 
و بین المللی آن هاست چرا که شرکت ها با قرار گرفتن در فهرست شرکت های 
برتر ایران، شــهرت، اعتبار و برند خود را ارتقا می دهند. علاوه بر این در تدوین 
برنامه های راهبردی شرکت از آن استفاده می کنند. نتایج رتبه بندی در سال های 
مختلف اطلاعات ارزشمندی را در اختیار تحلیل گران مالی و استراتژیک شرکت 

قرار می دهد که منابع موثقی برای تدوین استراتژی های شرکت خواهند بود.
 وی گفت: بررســی نتایج رتبه بندی بنگاه ها به تشخیص جهت حرکت کسب 
و کار ها کمک می کند و از این طریق دورنمای رونق و رکود در صنایع مختلف 

میسر خواهد بود.
 مدیرعامل سازمان مدیریت صنعتی عنوان کرد: فهرست رتبه بندی می تواند به 
فعالان اقتصادی به خصوص ســهامداران و فعالان بازار های سرمایه اطلاعات 
تحلیلــی دقیق تری ارائه دهد. این اطلاعات می تواند به شــرکت های داخلی و 
خارجی در یافتن فرصت های همکاری و مشارکت اقتصادی با بنگاه های مستعد 

کمک کند.
 کیانی بختیاری همچنین از ورود شرکت های دانش بنیان به رتبه بندی شرکت های 
برتر برای نخستین بار خبر داد و ابراز امیدواری کرد که در سال آینده با توجه به 
ثبت ۷ هزار شرکت دانش بنیان در کشور، شاهد حضور تعداد بیشتری از دانش 

بنیان ها در رتبه بندی شرکت های برتر باشیم.

صنایع پتروشیمی خلیج فارس 
رتبه نخست ۱۰۰ شرکت برتر 

خسارت ۱۲۰۰ میلیارد تومانی سیلاب به شهرستان میناب
فرماندار میناب خبرداد:

   اقتصاد کیش - فرماندار شهرســتان 
میناب گفت: ســیلاب، بیــش از ۱۲۰۰ 
میلیارد تومان به زیرساخت های شهرستان 
میناب در بخش برق، شبکه آب، راه، بخش 

کشاورزی خسارت وارد کرده است. 
مجید سلحشور افزود: با توجه به شدت 
بارش ها در هفته گذشــته، در دو مقطع 
دچار مشکل شدیم، بخشی از مشکلات 
مربوط به شدت بارش ها و آب گرفتگی 
معابر و منازل و بخش دیگر آورد پشــت 

سد میناب بود.
وی بیان کرد: ســیلاب بسیار بزرگی در 
روزهای گذشــته از جنــوب کرمان و 
شهرســتان رودان به سمت سد استقلال 
میناب ســرازیر و در پشت این سد جمع 
شد، بنابراین بخشی از آب سد رهاسازی 
شد و روستاهای بالا دست از این آب متاثر 

شدند.
فرماندار شهرســتان میناب ادامه داد: این 
رها ســازی به کمک سپاه امام سجاد )ع( 
اســتان هرمزگان، سپاه ناحیه شهرستان 

میناب، قرارگاه مدینه و نیروی انتظامی ، 
هلال احمر و ... انجام شد و به برکت این 

همکاری ها، خسارات کمتری به بار آمد.
سلحشور از مردم شهرستان میناب بابت 
همکاری و همراهی خوبی که در تخلیه 
به موقع روستاها داشتند، عنوان کرد: حل 
این مشکل به صورت ریشه ای، نیازمند 
لایروبی رودخانه است که از وزارت نیرو 

تقاضا داریم پای کار بیایند.
وی بیــان کرد: در بازدیدهایی که به اتفاق 
استاندار هرمزگان و معاون وزیر نیرو انجام 
شد، این مسأله بصورت برجسته مطرح 
شد که امید اســت در بودجه سال آینده 
این موضوع عملیاتی شود و ما بتوانیم کل 
مسیر رودخانه میناب را لایروبی کنیم تا این 
مشــکل به صورت ریشه ای حل شود و 

دیگر شاهد این مسائل نباشیم.
فرماندار شهرســتان میناب ضمن تقدیر 
از سپاه، بســیجیان، هلال احمر، نیروی 
انتظامــی، گروه هــای جهــادی و همه 
دستگاهای اجرایی، تصریح کرد: از مردم 

خواهش می کنم کماکان به هشدارهای 
هواشناسی توجه کنند، ممکن است تا پایان 
سال، مجدد شاهد بارش باران باشیم، لذا 
این همکاری و همراهی باید تداوم داشته 
باشد تا بتوانیم با کمترین خسارت از این 

سیلاب ها عبور کنیم.
سلحشــور اضافه کرد: سیلاب، بیش از 
۱۲۰۰ میلیارد تومان به زیرســاخت های 
شهرســتان میناب در بخش برق، شبکه 
آب، راه، بخش کشاورزی خسارت وارد 

کرده است.
فرماندار شهرســتان میناب با بیان اینکه 
میزان خسارت ها اعلام شده است، ابراز 
امیدواری کــرد: پیگیری های لازم برای 
پرداخت خسارت  ها صورت گیرد، البته 
مقرر شــده است برای جبران خسارات، 
مصوباتی به تصویب برسد و پیگیریم به 
محض مصوب شدن میزان خسارات و 
دریافــت آن، خدمت همه عزیزان اعلام 

می شود


